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Zápis č. 5 
                 z jednání Zastupitelstva obce Zlatá Koruna dne 20.09.2023 
 
Přítomno: 12 členů ZO  
Omluveni: 3 členové ZO (Ing. A. Haniš, Ing. P. Zeman, PhDr. P. Král PhD.) 
                    

Program: 
           
 

1. Zahájení 
2. Schválení vydání změny č. 1 územního plánu obce Zlatá Koruna  
3. Zpráva o práci rady obce  
4. Smlouva o bezúplatném převodu vlastnického práva k nemovité věci 

pozemek parc. č.543/2 v k.ú. Rájov od ČR ÚZSVM 
5. Aktualizace č.3 Místního plánu obnovy venkova 
6. Diskuse a závěr  

              
 
              

 
1. Zahájení – volba návrhové komise 

Zasedání zastupitelstva obce zahájil v 18.05 starosta obce, dále konstatoval, že je 
přítomna nadpoloviční většina členů ZO, takže je jednání usnášení schopné. Dále proběhlo 
schválení programu jednání. 
 

     -  program byl schválen 12 hlasy, nikdo proti, nikdo se nezdržel. 
 
Navrhl ověřovatele zápisu: Mgr. Jaroslav Král a František Daněk   
 

–   schváleno 11 hlasy, nikdo proti, 1 se zdržel 
 
Návrhová komise: předsedkyně M. Vilhumová, člen ing. R. Pomije a J. Kleinová  
 
    -   schváleno 9 hlasy, nikdo proti, 3 se zdrželi 
 
Zapisovatelem: Jana Bílková 
 
Starosta upozornil přítomné, že zápis z minulého jednání ZO byl řádně ověřen, nebyly 
vzneseny žádné připomínky a zápis je k nahlédnutí na dnešním jednání. 
 
 
2. Schválení vydání změny č. 1 územního plánu obce Zlatá Koruna  
 
Zastupitelstvo obce si vyslechlo komentář k vydání změny č.1 územního plánu obce Zlatá 
Koruna. 
 
Diskuze: Mgr. Sirový – proč se ke změně vyjadřuje ministerstvo obrany? 
 
Usnesení ZO č. 5/2023–1 
 
Obecní zastupitelstvo 
I. bere na vědomí 
dokumentaci změny č. 1 územního plánu Zlatá Koruna dle přílohy tohoto materiálu; 
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II. konstatuje 
že změna č. 1 územního plánu Zlatá Koruna není v rozporu se Zásadami územního rozvoje 
Jihočeského kraje v platném znění, s Politikou územního rozvoje České republiky v platném 
znění, se stanovisky dotčených orgánů nebo s výsledkem řešení rozporů a se stanoviskem 
Krajského úřadu – Jihočeského kraje, jak je prokázáno v odůvodnění změny územního 
plánu;  
III. konstatuje 
že během veřejného projednání návrhu změny č. 1 nebyly uplatněny žádné námitky ani 
připomínky; 
 
IV. vydává 
změnu č. 1 územní plán Zlatá Koruna; 
V. ukládá 
starostovi obce zajistit prostřednictvím pořizovatele zveřejnění vydané změny č. 1 
územního plánu Zlatá Koruna a úplného znění územního plánu Zlatá Koruna po vydání 
změny č. 1 na úřední desce a splnění činností konaných po vydání změny územního plánu. 
-  schváleno 12 hlasy, nikdo není proti, nikdo se nezdržel 
 
 
3. Zpráva o práci rady obce 
 
Starosta obce podal zprávu o práci rady obce a o provedených rozpočtových změnách č. 
5/2023, č. 6/2023 a č. 7/2023. 
 
Diskuze: Bc. M. Zeman – dotaz na cenu věšákové stěny 
 
Usnesení ZO č. 5/2023–2 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje zprávu o práci rady obce od 21.6.2023 do 20.09.2023 a bere 

na vědomí provedenou rozpočtovou změnu č.5/2023, č.6/2023 a č.7/2023. 

-  schváleno 12 hlasy, nikdo není proti, nikdo se nezdržel 

 
 
4. Smlouva o bezúplatném převodu vlastnického práva k nemovité 
věci pozemek parc. č.543/2 v k.ú. Rájov od ČR ÚZSVM 
 
Zastupitelstvo obce projednalo návrh na uzavření smlouvy o bezúplatném převodu 
vlastnického práva k pozemku pod místní komunikací v Rájově o celkové výměře 188 m2 
od ČR ÚZSVM. 
 
Diskuze: Bc. M. Zeman – bude se na této komunikaci upravovat povrch? 
 
Usnesení ZO č. 5/2023–3 
Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření smlouvy č.121/23-UZSVM/C/17392/2018-MS o 
bezúplatném převodu vlastnického práva k nemovité věci pozemek parc.č.543/2 o celkové 
výměře 188 m2 od převodce České republiky – Úřadu pro zastupování státu ve věcech 
majetkových a pověřuje starostu obce k podpisu. 
-  schváleno 12 hlasy, nikdo není proti, nikdo se nezdržel 
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5. Aktualizace č.3 Místního programu obnovy venkova  
 
Starosta seznámil zastupitelstvo obce s důvodem této aktualizace - doplněním akce 
„Realizace nemotorové/pěší dopravy zvýšení bezpečnosti dopravy – lokalita 
Plešovice Zátiší“ do Místního plánu programu obnovy venkova se může zvýšit úspěšnost 
při posuzování žádosti o dotaci u našeho projektu chodníků v Zátiší – bezpečné přecházení.  
 
Diskuze: Bc. M. Zeman – jak má vypadat projekt? Nelze vyřešit snížením rychlosti a 
dopravním značením „Obec“? 
              J. Kleinová – plánuje se podobný projekt i pro přecházení komunikace Na Letné? 
              P. Křivanec – nelze posunout značku „Obec“ blíže k restauraci Na Letné? 
              J. Bouček – dotaz, kam se ztratila značka „Obec Rájov“ při vjezdu od Zlaté 
Koruny? 
 
 
Usnesení ZO č. 5/2023–4 
 
Zastupitelstvo obce projednalo a schválilo Aktualizaci č.3 Místního programu obnovy 
venkova Zlatá Koruna platného do roku 2025 včetně. 
-  schváleno 12 hlasy, nikdo není proti, nikdo se nezdržel 
 
 
6. Diskuse a závěr  

 

- starosta seznamuje zastupitele a veřejnost se zprávou o činnosti ZŠ a MŠ ve 
školním roce 2023/2024 

 
- J. Horáková – jako provozovatelka pošty žádá o příspěvek na energie  

 
- starosta se vyjadřuje k provozu pošty v obci 

 
- Mgr. Sirový – statistika – kolik lidí používá poštu? 

 
- R. Moučka – zjistit částky, kolik stojí vytápění? 

 
- starosta – stále chybí technický pracovník obce! 

 
- starosta – seznamuje s investičním záměrem revitalizace náhonu 

 
- Mgr. Sirový – dotaz na územní studii v Rájově, na stav úprav veřejného prostranství 

v Rájově + možnost přesunu kontejnerů, studie energetických úspor v obci 
(obsaženo v rozpočtu na rok 2023) 
 

- starosta – plán dvou světel veřejného osvětlení na solární panely v Rájově na 
zkoušku, zkušenosti s úsporami energie v Bábolně v Maďarsku, omezené možnosti 
v obci – památková péče 
 

- J. Kleinová – stav plánované opravy silnice z dolní do horní Zlaté Koruny, stav 
výkopových prací prováděné firmou Cetin 
 

- M. Vilhumová – výměna světel v MŠ klášter? 
 

- E. Jakešová – trasa plánované Vltavské cyklostezky? 
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- J. Bouček – chybí značka parkování pro invalidy v obci, problém parkování u pošty 
a u hřbitova v letní sezóně – označení doby parkování 
 

- R. Hofmanová – stav plynového kotle v bytovém domě čp. 46 před topnou sezónou? 
 

- Bc. M.Zeman – sportoviště v horní části Zlaté Koruny 
 

 

Z důvodu projednání všech bodů programu a vzhledem k tomu, že se už nikdo nepřihlásil 
do diskuze ukončil starosta jednání v 19:55 h. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 
        …………………………………….                                                  …………………………………….. 
               Radek Moučka                                                                    Milan Štindl 
             místostarosta obce                                                              starosta obce 
 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
 
 
 
        ……………………………………..                                      …………………………………... 
            Mgr. Jaroslav Král                                                 František Daněk 
              člen rady obce                                                         zastupitel 
   

 


